

## Circular

## تعميم

<p><b>To</b> : Trakhees Customers for Free Zone Licenses.</p> <p><b>From</b> : Department of Planning and Development – Trakhees.</p> <p><b>Subject</b> : Electronic Employment Cards for the Employees of Free Zone Licenses Issued by Trakhees.</p> <p><b>Date</b> : 2<sup>nd</sup> – July - 2020</p>	<p><b>إلى</b> : متعاملي تراخيص لرخص المنطقة الحرة.</p> <p><b>من</b> : دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص.</p> <p><b>الموضوع</b> : بطاقات عمل إلكترونية لموظفي رخص المنطقة الحرة الصادرة من تراخيص.</p> <p><b>التاريخ</b> : 2 - يوليو - 2020</p>
<p>Dear/ Valued Trakhees Customers,</p> <p>The Department of Planning and Development-Trakhees would like to extend their warm greetings and wishes for further progress and prosperity.</p> <p>In line with The Dubai Government Paperless Strategy and as part of the continuous effort of Trakhees improve the electronic services and to speed up the process of completing transactions, kindly be informed that, starting from Wednesday 15<sup>th</sup> July 2020, employment cards will be issued as electronic copies only and will be sent to the registered email in Trakhees which can be viewed using the following electronic wallet applications:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- "Apple Wallet" application available in the Apple devices.</li><li>- "Pass Wallet" or "Wallet Passes" applications available in the Play Store.</li></ul> <p>Accordingly, Trakhees will stop:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- Printing the Employment Cards.</li><li>- Original Employment Card delivery service.</li></ul> <p>Kindly be informed that customers may request for the electronic copy of the existing employment card for free through Trakhees website for online services.</p> <p>Thank you for your continued support and cooperation.</p>	<p>السادة/ متعاملي تراخيص الكرام،</p> <p>تهديكم دائرة التخطيط والتطوير - تراخيص أطيب التحيات متمنين لكم دوام التقدم والازدهار.</p> <p>تماشياً مع إستراتيجية حكومة دبي للمعاملات اللأورقية وفي إطار جهود تراخيص المستمرة لتطوير خدماتها الإلكترونية وتسهيل سرعة إنجاز المعاملات، نحيطكم علماً بأنه ابتداءً من يوم الأربعاء 15 يوليو 2020 سيتم تسليم بطاقات العمل كنسخة إلكترونية فقط و ذلك عبر البريد الإلكتروني المسجل لدى تراخيص والتي يمكن الإطلاع عليها عبر تطبيقات المحفظة الإلكترونية باستخدام:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- تطبيق " Apple Wallet " في أجهزة Apple.</li><li>- تطبيق " Pass Wallet " او " Wallet Passes " في Play Store.</li></ul> <p>و سيترتب على ذلك توقف تراخيص عن:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>- طباعة بطاقات العمل.</li><li>- خدمة تسليم بطاقة العمل الأصلية.</li></ul> <p>يرجى العلم بأنه يمكن للمتعاملين طلب نسخة إلكترونية من بطاقة العمل الحالية مجاناً عبر موقع الخدمات اللإلكترونية لتراخيص.</p> <p>نشكر لكم تعاونكم الدائم والمستمر.</p>

Omar AlHamli

Executive Director -Licensing Department

Department of Planning and Development - Trakhees

عمر الهاملي

المدير التنفيذي- إدارة التراخيص

دائرة التخطيط والتطوير – تراخيص